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Algemene ledenvergadering Skopein WIVOC 
Betreft: Concept verslag van 27 mei 2024 
Locatie: Skopein, Winterswijk 
Aanwezig:  27 mensen (inclusief bestuur) 
 
 

1.  Opening door de voorzitter 
Voorzitter Mick Veenstra opent om 19.30 uur de vergadering en heet iedereen welkom.  

 
2.  Mededelingen en ingekomen stukken 

Er zijn geen mededelingen. Een aantal mensen heeft zich afgemeld voor de ALV.  
Ingekomen is een mail van Ruben Kruisselbrink, dit zullen we bij punt 8 bespreken.  

 

3.  Verslag van de ledenvergadering van 6 november 2023 
Het verslag van de ledenvergadering van 6 november 2023 wordt vastgesteld.  
 

4.  Terugblik seizoen 2023 - 2024 

Veel mensen hebben een mooi seizoen gehad maar er zijn ook wat mindere zaken gebeurd. 
Voorzitter is overall blij hoe het gegaan is. 
 

5.  Verslag commissies 
Activiteitencommissie 

Sinds vorige ALV is er weinig gebeurd. Net kamp gehad met 30 kinderen, was top. 
 
TC:  
De resultaten van dit seizoen: 
Meisjes A1 is twee keer kampioen geworden in de 2e klasse. 
Jongens C1 zijn in de 1ste helft kampioen geworden in de 2e klasse en de tweede helft prima 
3e in de 1ste klasse. 

Heren 2 is 2e geworden in de Promotieklasse en mag door verschuivingen promoveren. 
Dames 2 is 2e geworden in de 1ste klasse en heeft PD wedstrijden mogen spelen, maar 
ondanks dat er goed gespeeld is was de tegenstand was te sterk. 
Dames 3 moest net de eerste plek nalaten, maar is uitstekend 2e geworden in de 3e klasse. 
Hetzelfde geldt voor Heren 4, die op 1 set 2e zijn geëindigd. 
 
Dit seizoen is er ook een pilot gedraaid met de volleybalspeeltuin door Saskia en Eva. Dit is 

voor de jeugd van ongeveer 3 tot 6 jaar (voor de CMV leeftijd) om kennis te maken met sport 
en spel, en volleybal in het bijzonder. Dit was erg succesvol en wordt volgend seizoen 
doorgezet. 
 
De voorlopige teamindeling voor de senioren is inmiddels ook rond en gedeeld. De trainings- 
en zaalindeling komt er nog aan. Het was een bijzonder moeilijke puzzel om rekening te 

houden met ieder zijn wensen, eisen en voorkeuren. Daarom heeft het dit jaar erg lang op zich 
laten wachten. 
Voor een aantal trainingsgroepen zijn we in overleg met een trainer/coach, maar we zijn nog 
wel op zoek naar trainers en coaches.  

 
We moeten helaas concluderen dat Dames 1 uit elkaar valt omdat er niet voldoende basis is 
om dit aan te vullen. Daarom willen wij voor komend seizoen opbouwen naar een nieuw 

Dames 1. Dit willen wij doen door een groep gemotiveerde speelsters samen te stellen en in 
een extra trainingsmoment te werken om weer naar een sterk 1ste klasse team te gaan het 
seizoen hierop. 
Omdat Heren 2 heeft kunnen promoveren, mogen zij de promotie gaan verdedigen komend 
seizoen. Waardoor het huidige Heren 1 van plek wisselt. 
 
Beach 

Beachseizoen zomer 2023 succesvol, ondanks regenval. 
De beachcommissie bestond dit jaar uit Heidy Hobbelink, Barry Vogel en Geert Beijers. Met als 
extra ondersteuning van Geert Nekkers, Marion ten Barge en Coen Beijers. 
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Om maar gelijk met de deur in huis te vallen kunnen we niet anders zeggen dan dat het 
beachseizoen 2023 succesvol is verlopen. De zon begon reeds in april te schijnen en er leek 
een geweldige zomer aan te komen. De agenda voor de beachvelden werd redelijk gevuld. 

De A/B-jeugd startte, samen met speelsters van Mevo, met een reeks trainingen ter 
voorbereiding op de clinic van de trainster van Beach Team Nederland Erna Everaert-van 
Doorn. Mooi om te zien hoe deze groep stappen heeft gezet onder begeleiding van o.a. Marc 
Donker. Een mooie ervaring voor deze jeugdspeelsters van beide verenigingen. 
De recreanten van de woensdagmorgen waren de meest trouwe gebruikers vanuit de eigen 
leden. Nagenoeg elke woensdagochtend was er een groepje aanwezig tussen 09.00- 11.00 
uur. Zij genoten van elke training en leerden snel.  

Ook voor de regiobeachcompetitie werden er op diverse avonden in verschillende categorieën 
wedstrijden op het zand gespeeld. De vaste zaterdagmiddag inloop was helaas in de zomer 
2023 minder succesvol. Iets wat hopelijk in 2024 een betere invulling gaat krijgen.  
Voor het eerst werd het beachabonnement ingevoerd. Hierdoor konden niet leden, tegen 

betaling van slechts € 50,-, (een marktconforme bijdrage!) de hele zomer gratis beachen incl. 
gebruik van materiaal zoals de ballen, het net en de belijning. Uiteraard waren er ook andere 
gebruikers van buitenaf. Naast een mooie bezetting van de velden zorgden zij er ook voor de 

nodige verhuurinkomsten en werd er de nodige omzet (=winst) werd gerealiseerd vanuit de 
bar. 
Succesvol was de Beachsport-9-daagse als we kijken naar het volleyballen (deelname ruim 40 
teams) en het handballen. Beide toernooien waren goed bezet, zorgde voor een prettige sfeer 
en veel enthousiasme. Helaas vond er dit jaar geen invulling plaats door beachtennis en 
voetvolley. Hier zal in 2024 extra aandacht aan gegeven worden. De bijvangst van de 

beachvolleyweek was toch wel het Obelink Onderlinge toernooi. Met 9 teams, veel volleybal 
plezier en mooie huur- en baropbrengst droeg dit zeker bij tot een positief resultaat. 
Aan het eind van de zomer vonden er nog enkele activiteiten plaats: 
• 19 augustus. Heren beachtoernooi op 2de divisie niveau. 
• 3 september. Het genoemde Obelink Onderlinge toernooi. 
• 6 september. Volleybal verjaardagspartijtje van Suze Meinen. 
• 10 september Bye, bye Beachtoernooi. 

Naast bovenstaande zijn ook nog de nodige clinics gegeven aan scholen en diverse 

(jeugd)groepen uit de samenleving. 
Helaas was er ook even de nodige teleurstelling in deze zomer. De vele regenval veroorzaakte 
dat we voor het eerste in bijna 7 jaar te maken kregen met wateroverlast. Hierdoor hebben we 
de velden voor 5 dagen moeten sluiten. Er is hard gewerkt om e.e.a. zo snel mogelijk te 
verhelpen en daarin zijn we meer dan geslaagd. 
Financieel was het een mooi seizoen. Totaal kon er aan het eind van het seizoen een bedrag 

van € 1000,- overgemaakt worden aan de penningmeester. Dit bedrag was onder aftrek van 
de kosten voor de uren training welke o.a. zijn gegeven aan de jeugd, de recreanten en een 
groep Oekraïners. 
 
Toernooicommissie 
Oliebollentoernooi was leuk met grote opkomst. Recreantentoernooi kan groter maar heeft dan 

meer aandacht nodig. Bianca stopt na 9 jaar met toernooicommissie, opvolger nodig. 
 
Wedstrijdzaken 
Veel wijzigingen op laatste moment, doe je niet veel aan. Nu wachten op schema. 
 

Materiaalcommissie 
Sporthal is op orde, Vlier aanvullen. Aan recreanten gevraagd of zij nog ballen hebben maar 

nog niets gehoord. Net is niet goed in Vlier, al paar keer aangegeven bij gemeente. Antwoord 
is dat ze zullen kijken en dan horen we niets meer. Geldt ook voor andere zaken. Nog eens 
mee nemen. 
 
Kledingcommissie 
Makkelijk jaar gehad, weinig aan hoeven schaffen. Alle sponsoren zijn op de velden te zien 
geweest. Bij eindtelling 5 broeken kwijt. Bij uitgifte broeken bespreken of deze gebruikt 

worden of niet, veel dames dragen wedstrijdbroekje niet. 
De huidige trainersjassen worden niet meer gemaakt, er is alternatief gekozen, komend jaar 2 
soorten te zien op de velden.  
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Kostenraming komend jaar tussen €200/2000,--, grootste kostenpost is nieuw D1 en H1. 
Gezien de kosten en omdat het het een na laatste seizoen met huidige sponsoren is is besloten 
af te zien van nieuwe trainingspakken voor D1 en H1. 

 
PR/sponsoring 
Door personeelstekort lukt het niet om dit goed op te pakken, Wivoc wil graag meer naar 
buiten treden. Maarten houdt de site bij, als er wijzigingen zijn graag aan hem door geven.  
 
Feestcommissie 
Prima jaar gehad, leuke dingen georganiseerd. Met sponsoring van Wivoc en Skopein was de 

feestavond voor een redelijke prijs te bezoeken. 
 
Ledenadministratie 
Blij dat Wim achter de schermen nog mee kijkt. Veel afmeldingen dit jaar, heel vervelend.  

 
 
Arbitrage 

Tijdens de ALV van vorig jaar is het besluit genomen om het verplicht te stellen dat iedereen 
vanaf 16 jaar het spelregelbewijs moet halen. 
In cijfers heeft dit geresulteerd in een toename van 37 scheidsrechters! 
In het bijzonder wil ik de MA benoemen omdat zij hier een avond voor gezeten hebben om 
het spelregelbewijs te behalen. 
De Meisjes A zijn afgelopen seizoen nog niet ingedeeld geweest omdat zij vaak tegelijkertijd 

speelden met de Jongens C en er waren andere mensen die ook wilden starten met het 
fluiten van een C team. 
Dit seizoen zijn er voor het eerst teams aangewezen op de scheidsrechtersindeling. Voor de 
meeste teams liep dit prima maar ik heb helaas bij een aantal teams nog persoonlijk moeten 
melden dat er iemand moest gaan fluiten die zaterdag. Concreet betekende dit dat er uit dat 
team dan niemand kon fluiten en er dus in de week nog gewisseld moest worden. Wel geeft 
het aanwijzen van teams een snellere invulling van de indeling vooraf. 

Toch heeft iedere wedstrijd weer een scheidsrechter gehad waarvoor dank aan iedereen die 

gefloten heeft. 
Omdat we met steeds meer verschillende mensen gaan fluiten en het niet nodig is om 
iedereen een persoonlijk blaasfluitje te verstrekken, zijn er elektrische fluitjes aangeschaft. 
Deze liggen bij de laptops in de kast en mogen gebruikt worden door wie dat wil. Mits je ze 
maar weer teruglegt! 
Voor de invulling van de VS3 cursus moeten de cursisten een aantal workshops volgen. 

Hiervoor is de samenwerking met VV Grol gezocht. Zij hebben een aantal workshops in 
Groenlo georganiseerd en wij hebben op 13 oktober vorig jaar een workshop in de Vlier 
georganiseerd. Hierdoor hebben de VS3 cursisten uit deze regio gebruik kunnen maken van 
een workshop dichtbij huis. 
Verder kan ik melden dat we er een nieuwe regioscheidsrechter bij hebben. Ramon 
Beernink heeft op 16 maart met goed gevolg zijn Proeve van Bekwaamheid afgelegd en 

daarmee zijn VS3 cursus behaald. Helaas heeft Floor Damhuis de VS3 cursus niet 
afgerond. Dit betekent dat Wivoc volgend jaar op dit moment nog maar 10 punten voor de 
leveringsplicht heeft ingevuld. En dit moeten er 36 worden. 
Deze 36 waren er altijd 24 maar doordat H2 gepromoveerd is, moeten er daarvoor nu 24 
punten geleverd worden. Met de 12 van H1 brengt ons dat op 36 punten. Een oplossing 

hiervoor heb ik nog niet klaarliggen. We hadden altijd het geluk dat Wendy Ordelmans van 
VIOS Beltrum ook voor ons een paar punten wilde fluiten, maar zij heeft aangegeven dat 

volgend seizoen liever niet weer te doen. 
Dat brengt mij op het laatste punt van dit verslag en dat is dat ik ga stoppen als 
scheidsrechtercoördinator omdat ik stop met volleyballen bij Wivoc. Ik hoop dat het bestuur 
iemand anders kan vinden want het is een leuk gepuzzel om alle wedstrijden te voorzien van 
een scheidsrechter. En het is een prima taak om tussendoor te doen, waarmee ik dus wil 
zeggen dat je niet verplicht bent om iedere week aanwezig te moeten zijn maar ik vind de 
betrokkenheid bij de club belangrijk, vandaar dat ik de functie niet ga combineren met het 

spelen bij een andere vereniging. Wel blijf ik beschikbaar voor vragen. Dank jullie wel. 
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6.  Vrijwilligers gezocht 
PR    2/3 personen 
Scholentoernooi 2 personen. Hierbij horen ook clinics rond de kerst en eind 

januari/begin februari nog iets mee doen. Wordt nog uitgezocht en contact gelegd. 
Arbitrage  3 personen 
Secretaris  Monique wil ALV blijven notuleren indien gewenst 
Toernooicommissie 1 / 2 personen 
Scheidsrechters 10/15 personen die vervolgopleiding willen doen om 1e /2e klas te      
fluiten. Binnen eigen team vragen of iemand dit op wil pakken. Mogelijk trainerscursus 
gezamenlijk met Meddo. 

7.  Financiën 
Begroting 
De cijfers zijn nu nog niet compleet. De ALV wordt gevraagd deze voorlopige begroting goed te 
keuren, in najaar definitieve begroting voorleggen. Voorstel wordt aangenomen. 

  
Contributieverhoging  

Nevobo heeft voor komend seizoen aangekondigd bondsbijdrage te verhogen met €2,50, 
mogelijk seizoen daarop nogmaals. De gemeente voert op dit moment gesprekken met alle 
sportverenigingen in Winterswijk over algehele financiën en dit verloopt moeizaam. Verhogen 
van de contributie bij Wivoc gaan we pas bespreken als alles duidelijk is. Als de gemeente alles 
wat tot dusver besproken is op de leden af wentelt dan zal contributie per lid omhoog moeten 
met €15,-- per jaar, we hopen dat dit minder wordt. Wel is snel duidelijkheid nodig omdat dit 

in de ALV van elke vereniging aan de orde moet komen en die verschillend door het jaar 
gepland staan. 
 
 

8.  Beleid en visie 
Ingekomen mail Ruben wordt voor gelezen door de secretaris: 

Hoi Monique, 
 
Ik ben helaas niet bij de ALV, maar wil toch graag nog wat kwijt. 

 
Ik merk dat ik steeds meer moeite heb met de richting waar we als vereniging heen lijken te 
gaan. 
Het is prima dat er groepjes spelers zijn die en stapje terug doen en samen lekker willen 

volleyballen. En dan zelfs wat nieuwe of oud-leden weten te binden.  
Maar het lijkt ook steeds meer in de weg te komen voor spelers die graag een stapje meer 
willen, waardoor anderen geforceerd worden een stap terug te moeten doen doordat er aan 
elkaar vastgehouden wordt. 
 
Hebben we straks wel een plek voor talentvolle jeugd om door te stromen, of moeten die 

uitwijken naar andere verenigingen in de buurt. Als spelers een bepaald hoog niveau bereiken 
is dat logisch, we zullen hier geen eredivisie gaan spelen... Maar wat voor niveau kunnen en 
willen wij wel bieden als vereniging? 
 
Dat er nu twee 1ste teams zijn die niet prestatie gericht zijn, wat moet je dan als speler in een 
lager team die wel voor prestatie en het hoogst haalbare wil gaan? 
Het kan dat ik dit anders zie dan de rest van de vereniging, en dat het aan mij is om mijn visie 

hierin te wijzigen, of moet kijken naar een vereniging wiens visie beter past bij mijn ideeën. 
 
Groeten, 
Ruben 
 
De mail van Ruben sluit goed aan bij dit agendapunt, waaraan willen we als vereniging 
minimaal voldoen en hoe sluit dat aan bij huidige visie. 

 
Mick is nu 2 jaar voorzitter en vindt het fijn zaken te regelen maar stelt vast dat hij technische 
kennis mist. Hebben we dan een andere voorzitter nodig of een soort technische ‘directie’ die 
gaat kijken naar huidige visie en beleid, input ophaalt bij de leden en ook een vraagbaak is 
voor de technische commissie.  
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Het bestuur heeft gekozen voor de 2e optie en Bert ten Pas gevraagd of hij hierin wil mee 
denken en dit samen met paar anderen op te pakken (meld je vooral aan als je ook mee wil 
denken).  

Als je kijkt naar de omgeving mag Wivoc blij zijn met het grote aantal teams wat er is. Als er 
geen visie ligt kan je echter moeilijk teams vullen. Duidelijk is dat je het nooit iedereen naar 
de zin kan maken maar een visie maakt het wel makkelijker. De nu vaak gehoorde zin ‘anders 
stop ik’ past niet bij de teamsport volleybal. Individueel belang voor het teambelang stellen is 
onhandig. 
Er speelt nu ook dat sommige leden liever lekker willen volleyballen i.p.v. presteren. Uitvragen 
bij leden hoe we daar in staan.  

Belangrijk om te kijken of we over 10/15 jaar nog een gezonde vereniging kunnen zijn, hangt 
mede samen met sponsoring en kostenplaatje. 
Na uitgebreid polsen bij de leden kan op basis van de uitkomsten beleid gemaakt worden. Hoe 
je dat wil bereiken zoveel mogelijk concreet maken. Met een concreet plan wordt het werk 

makkelijker voor de TC. Uitkomst van alle gesprekken kan ook zijn dat de huidige visie 
gehandhaafd blijft. 
Op dit moment hebben we een tussenjaar waar we samen doorheen moeten met vrij grote 

teams. Het daaropvolgend seizoen zal anders zijn.  
 

9.  Afscheid 2 belangrijke vrijwilligers 
Komend seizoen valt D1 uit elkaar en dat betekent dat een paar dames tot hun spijt moesten 
besluiten wat anders te gaan doen.  

Marijn Roerdinkholder gaat ‘haar’ club gedwongen verlaten en laat een enorm gat achter. Zij 
heeft jaren lang de arbitrage verzorgd voor alle wedstrijden. Voor haar vervanging zoeken we 
3 personen, dat zegt genoeg over al het werk wat ze heeft verricht. Ontzettend bedankt Marijn 
en we hopen dat je veel plezier houdt aan volleyballen bij je nieuwe club, mogelijk zien we je  
weer terug bij Wivoc als dit tussenjaar voorbij is. 
Pien gaat ook stoppen als vrijwilligers, ze heeft van alles voor Wivoc gedaan, o.a. trainer, 
coach, TC en scholentoernooi. Ook zij laat een enorm gat achter. Ook ontzettend bedankt voor 

alles wat je voor de club hebt gedaan. 
Beide ontvangen een mooi bos bloemen en een leuk pakketje. 

 

10.  Rondvraag en sluiting 
Coen heeft stukje over bloemencorso gemist in de nieuwsbrief, Sasjenka pakt dit op. 
 

Martijn merkt op dat materiaalkast in Vlier vol ligt en spullen volleybalspeeltuin komen daar 
nog bij. Rudi overlegt met sporthalbeheerder. 
 
Karin vraagt waarom damesmiddag bij Switch is georganiseerd, zijn zij sponsor? Dat zijn ze 
niet. Op letten volgende keer.  
 

Wim vraagt of scheidsrechtersstoelen vervangen kunnen worden, zijn slecht. Ook bespreken 
met sporthalbeheerder. 
 
Wim geeft aan dat in vorige ALV besproken is dat sportverenigingen in principe zelf 
verantwoordelijk zijn voor BHV. Wivoc voldoet daar niet aan. Wivoc heeft de bal terug gekaatst 
naar de gemeente, is wel heel makkelijk om verantwoordelijkheid af te schuiven. Als 
beheerder weg is staat alles wat nodig is voor BHV achter slot en grendel. Discussie is al 

meerdere keren gevoerd. Vanuit vakgebied is daarover ook punt gemaakt, brancard kan de 
zaal niet binnen komen. Gemeente koppelt niets terug op dit punt. 
 
Barry geeft aan dat de zaal en de kleedkamers in de sporthal heel vies zijn, bij de Vlier is het 
helemaal een drama. Als verenigingen aandacht voor vragen bij gemeente. Bij gesprekken met 
de gemeente is dit al aangekaart, is ook argument bij bezuinigingen want schoonmaak is 
volgens gemeente grootste kostenpost. Er is veel kritiek op. Is Wivoc mee bezig, komt terug. 

 
De vergadering wordt gesloten.  
 

 


